
Protokół nr 62/2018 
LXII sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 5 marca 2018 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.05 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził obecność 8 radnych, przedstawił 
porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał 
protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek 
Pomocniczych Jeżyce. Następnie głos zabrał Radny, pan Witold Puchalski, który zaproponował 
zmianę porządku obrad poprzez dodanie po pkt 6 pkt 6a o treści: zaopiniowanie projektu stałej 
organizacji ruchu na ul. Polanowskiej na odcinku od ul. Fromborskiej do ul. Santockiej w Poznaniu. 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 8 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
 
Punkt 2: Oświadczenia. 
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
O godz. 19.15 na sesję przybył Radny, pan Radosław Sekulski. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przypomniał, że kolejna sesja planowana jest na 
19.03.2018 r. Następnie omówił korespondencję, która wpłynęła do Rady pomiędzy sesjami. 
Odczytał treść pisma Dyrektora WJPM skierowanego do Przewodniczącego Rady i Zarządu  
w sprawie wniosku Radnej, pani Bożeny Stradowskiej-Adamskiej w sprawie uchylenia uchwały  
w sprawie wydawania czasopisma osiedlowego. Następnie odczytał treść swojej odpowiedzi na 
przesłane pismo. Przewodniczący Rady odczytał również wniosek Radnej, pani Bożeny Stradowskiej-
Adamskiej w sprawie uchylenia uchwały, złożony w sekretariacie WJPM. Zaznaczył, iż kopię wniosku 
otrzymał prawdopodobnie w trybie dostępu do informacji publicznej.  
 
O godz. 19.30 na sesję przybyła Radna, pani Hanna Górzna-Kamińska.  
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnej, pani Elżbiecie Węgrzynowicz, 
która poinformowała o planowanym spotkaniu, w połowie marca, Komisji Dialogu z mieszkanką, panią 
Ewą Lewandowską. Pani Ewa Lewandowska zwróciła się z pismem, w którym proponuje 
zorganizowanie obchodów „Dnia Sąsiada”. Następnie głos zabrał Radny Witold Puchalski, który 
poinformował o wizji lokalnej przeprowadzonej wraz z przedstawicielami ZDM. Wizja odbyła się na ul. 
Elbląskiej. Następnie poinformował o terminach dyżurów Komisariatu mobilnego Policji (14.03 i 28.03) 
oraz o comiesięcznym spotkaniu w Komisariacie Policji Poznań-Jeżyce w ramach programu 
Bezpieczna dzielnica, bezpieczny mieszkaniec. Na dni 13-14.04 planowana jest akcja sprzątanie 
Świata.  

Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Redaktor naczelna gazetki, pani Elżbieta Węgrzynowicz stwierdziła, że wydanie 1 numeru gazetki 
zaplanowany jest 30.03 i powinien się ukazać pod warunkiem, że Urząd Miasta „upora się”  
z rozstrzygnięciem przetargu. Materiały do gazetki są gromadzone.  
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku z 
upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował, iż Zarząd, w okresie pomiędzy sesjami, 
nie podejmował uchwał i nie wydał opinii. 
 
Punkt 6a: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowanie projektu stałej organizacji 
ruchu na ul. Polanowskiej na odcinku od ul. Fromborskiej do ul. Santockiej w Poznaniu. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przedstawił pismo wraz z projektem stałej organizacji 
ruchu na ul. Polanowskiej. Następnie odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Następnie oddał głos Radnemu, panu Witoldowi Puchalskiemu, który poinformował, iż jest to 
kontynuacja projektu opiniowanego przez Radę w ubiegłym roku. Projekt dotyczył ul. Polanowskiej na 



odcinku od ul. Fromborskiej do ul. Braniewskiej. Wspomniany projekt został zlecony przez 
Stowarzyszenie ds. budowy ul. Polanowskiej. Następnie Przewodniczący Rady, pan Przemysław 
Polcyn zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   7, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  3. 
Uchwała nr LXII/284/VII/2018 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Osiedla Krzyżowniki-
Smochowice do Koalicji Antysmogowej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem i zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXII/285/VII/2018 (załącznik nr 5). 
 
Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na 2018 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem i zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Uchwała nr LXII/286/VII/2018 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 9: Przedstawienie rocznego sprawozdania z działalności Zarządu Osiedla za 2017 r. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu  
za 2017 r. Sprawozdanie zostało rozesłane do wszystkich członków Rady.  
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego  
z działalności Zarządu Osiedla za 2017 r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały warz z 
uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 10 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1. 
Uchwała nr LXII/287/VII/2018 (załącznik nr 7).  
 
Punkt 11: Wybór Wiceprzewodniczącego Rady. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przypomniał procedurę obowiązującą w przypadku 
wyboru Wiceprzewodniczącego Rady oraz poprosił o zgłaszanie kandydatów. Radny pan Witold 
Puchalski zaproponował kandydaturę Radnego, pana Eugeniusza Gąsiorka. Radny Eugeniusz 
Gąsiorek wyraził zgodę na kandydowanie. Rada, pani Elżbieta Węgrzynowicz zgłosiła kandydaturę 
Radnego, pana Witolda Puchalskiego, który stwierdził, że nie może kandydować ponieważ jest 
członkiem Zarządu Osiedla. Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poprosił o zgłaszanie 
kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. Swoje kandydatury zgłosili Radni, pan Radosław Sekulski, pan 
Andrzej Dłutkowski, pan Krzysztof Kruszka. Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie 
głosowania nad powołaniem składu Komisji skrutacyjnej. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
Powołano Komisję skrutacyjną w składzie: 
Radosław Sekulski  Przewodniczący 
Andrzej Dłutkowski  Członek 
Krzysztof Kruszka  Członek 
Przystąpiono do przeprowadzenia głosowania.  
Następnie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał treść protokołu. 



 
 
Głosowało 10 radnych.  
Oddano  głosów ważnych   10 
   Ważnych bez dokonania wyboru 3 

Nieważnych    0 
W wyniku głosowania Wiceprzewodniczącym Rady został Pan Eugeniusz Gąsiorek, który otrzymał 7 
głosów.  
Uchwała nr LXII/288/VII/2018 (załącznik nr 8). 
 
Pozostała część protokołu została sporządzona na postawie odsłuchu. 
 
Punkt 12: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odniósł się do zarzutów ujętych we wniosku, skardze 
Radnej, pani Bożeny Stradowskiej-Adamskiej, skierowanej do WJPM. Następnie głos zabrała Radna, 
Dorota Matkowska, przedstawiając statystykę dotyczącą ilości napisanych artykułów przez Radną, 
panią Bożenę Stradowską-Adamską. Przewodniczący Rady, oddał głos Radnemu, panu Andrzejowi 
Dłutkowskiemu, który poprosił o przesłanie wszystkich dokumentów dotyczących sprawy, na skrzynki 
email. Głos zabrała Radna, pani Elżbieta Węgrzynowicz zwróciła się z pytaniem dlaczego wniosek  
o odwołanie Radnej, pani Bożeny Stradowskiej-Adamskiej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady został 
podpisany tylko przez 9 Radnych na 15 Radnych zasiadających i dlaczego nikt z tym wnioskiem nie 
przyszedł do niej? W odpowiedzi Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie ze Statutem z 
wnioskiem występuje ¼ ustawowego składu rady.  
 
Punkt 13: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył obrady o godz. 21.00. 
 
 
 
 

 

 

 
 


